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CENÍK INZERCE (bez DPH)

Celá strana: 4 000 Kč
(na zrcadlo sazby: 188 x 264 mm, na spad: 210 x 297 mm + 5 mm)
Polovina: 2 200 Kč
(170 x 120 mm)
Čtvrtina: 1 160 Kč
(90 x 130 mm)
Osmina: 600 Kč
(92 x 63 mm)
Prolink mezi inzerátem, vyvěšeným na webových stránkách 
Kamenice a předmětem inzerce.
1/4 strany a menší:  50 Kč, 1/2 strany a větší 100 Kč

ZVÝHODNĚNÁ INZERCE

Dlouhodobá – sleva 30%
V případě nepřetržité inzerce v 5 po sobě jdoucích vydáních.
Předplacená – sleva 25%
3 inzeráty ve třech po sobě jdoucích vydáních nebo s konkrétním 
uvedením měsíce vydání. Platba předem.

ŘÁDKOVÁ INZERCE

Do 150 znaků: zdarma

Titulní fotka 
Kamenice přivítala další občánky.
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Slovo 
starosty

Vážení sousedé, 
jak lépe přivítat nový rok než novým 

životem? Z obálky na Vás kulí oči naši malí 
občánci, které jsem měl spolu s jejich rodiči 
tu čest přivítat. Více v článku matriky na 
straně 7.

Teď mám ale na srdci jednu věc, kterou 
uvidíte okamžitě po otočení tohoto listu. 
Napsal jsem otevřený dopis ministrovi fi-
nancí Zbyňku Stanjurovi. Nejen jménem 
svým, ale dovolil jsem si tak učinit i jménem 
Vaším, protože tahle záležitost se bytostně 
dotýká nás všech. Zámek Štiřín, k němuž 
máme všichni nějakou vzpomínku a spousta 
z nás se ještě donedávna ráda procházela 
jeho parkem, se ocitl na křižovatce. Hrozba, 
že se z něj stane soukromá pevnost nepřá-
telská, či v tom lepším případě naprosto ne-
tečná k zájmům naší obce, je velmi reálná. 
Zámek jde do dražby, a všechny signály od 
úřadu, který ho do ní posílá, svědčí o tom, 
že na naše zájmy nebude brán sebemenší 
zřetel. Odvažuji se tvrdit, že jednání Úřadu 
pro zastupování státu ve věcech majetko-
vých je vůči nám neférové, a proto jsem se 
odhodlal obrátit se na člověka, kterému je 
tento úřad  přímo podřízený. Nejsem v tom 
sám, v dopise se ke mně připojily vážené 
osobnosti Kamenice a také pan architekt 
Patrik Kotas z vedlejšího Kostelce u Křížků.

Vím, že to téměř nikomu z nás není 
jedno. Budu rád, když mi ohledně Vaše-
ho názoru na kauzu zámku Štiřín napíšete 
na starosta@kamenice.cz nebo do našeho 
zpravodaje na redakce@kamenice.cz. Jen 
společně můžeme dosáhnout pozitivního 
výsledku. Já Vám za sebe slibuji, že udělám 
maximum.

Pojďme k praktickým, každodenním 
věcem. Asi jste zaregistrovali, že společ-
nost VHS Benešov zavádí dálkové odečty 
vodoměrů. Má to jednu velkou výhodu, že 
si můžete hlídat odběr po internetu, a na 
straně 8 se dozvíte, jak na to.

Na straně 9 si určitě přečtěte rozhovor 
s naším tajemníkem Jakubem Lapáčkem 
a sociální pracovnicí Kateřinou Kottaso-
vou. Naše obec totiž získala krásné 3. mís-
to v soutěži „Úřad na cestě k rovnosti“ 
a v článku se dozvíte, že to není jen tak.

Od strany 11 na Vás čekají upoutávky na 
koncerty, divadlo a ples. Těším se, že právě 
na Reprezentačním plesu Obce Kamenice  
se 27. ledna s mnohými z Vás potkám.

Úspěšný nový rok a prosím, držte nám 
palce v boji za zámek Štiřín.

Pavel Čermák
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Otevřený dopis ministrovi financí 
Zbyňku Stanjurovi
Přečtěte si plné znění dopisu starosty Pavla Čermáka

Vážený pane ministře, v kauze zámku Štiřín Vám píšu za 
všechny obyvatele obce Kamenice a jmenovitě i za významné 
české osobnosti, pro které je tento krásný kus země domovem 
a které se podepisují pod tento otevřený dopis. Píšu Vám i za oby-
vatele Středočeského kraje, kterým může areál zámku významně 

obohatit život, nebo se navždy stát bolestnou připomínkou další 
nezvládnuté privatizace. Je to ve Vašich rukách.

Dostala se ke mně informace, že se kolem zámku pohybuje 
skupina s plánem ho po koupi pronajmout na kasino. A tím myslím 
to stejné kasino, které v referendu odmítli obyvatelé Tuchoměřic 
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na Praze-západ. O areál zámku se také podle mých informací 
zajímají obyvatelé Ruské federace, kteří by koupi realizovali přes 
nastrčenou osobu s českou právní subjektivitou.

I kdyby se zámku nakonec zmocnil jiný investor, který přímo 
neohrožuje naše bezpečnostní zájmy, stane se jeho privatizace další 
bolestnou ranou pro nás všechny. Váš Úřad pro zastupování státu 
ve věcech majetkových posílá zámek Štiřín do dražby a chová se 
jako realitní makléř, který chce udělat jednorázový obchod bez 
ohledu na následky pro místní obyvatele a pro stát. Dokonce 
odmítá jakoukoli spolupráci s naší obcí, uprostřed níž zámek leží.

Dovolte mi připomenout, o co se tady jedná. Zámek Štiřín je 
unikátním místem vzdáleným 20 kilometrů od Prahy, s dokonale 
opraveným sídlem po baronu Ringhofferovi, s pokoji vybavenými 
koupelnami, kongresovým centrem, restaurací, evropsky unikát-
ním zámeckým parkem lákajícím k procházkám lidi z širokého 
okolí, golfovým hřištěm, wellness centrem a úplně novým par-
kovištěm s vjezdovými branami.

Celý pozemek je vklíněn do naší Kamenice takovým způsobem, 
že pokud dojde k jeho prodeji soukromníkovi, stane se navždy 
překážkou pro komunitní život v obci, místo aby byl jeho součástí. 
Již teď odmítá Vám podřízený ÚZSVM jakoukoli konstruktivní 
debatu o tom, že by nám poskytl jediný metr na kraji pozemku 
pro stavbu chodníku a opravu hrází přilehlých rybníků. Bez něj 
už nikdy nespojíme centrum naší obce s jeho okrajovou částí 
Štiřín a Všedobrovice. Znamená to, že Vám podřízený úřad už 
teď bojuje za zájem budoucího soukromého majitele na úkor 
zájmu veřejného.

Vážený pane ministře, přicházíme s návrhem, jak zámek Štiřín 
využít ku prospěchu místních obyvatel, uprostřed jejichž domova 
zámek stojí, ale také ku prospěchu státu. Nedává smysl prodávat 
něco, kam stát již nainvestoval miliardy. Místo toho Vám nabízíme 
společný projekt obce Kamenice a státu. Obec by část objektů 
využila na lékařské ordinace, které v kraji tolik chybí, část areálu by 
využila na předškolní zařízení. Obec by se svými partnery převzala 

veškeré náklady za provoz areálu tak, aby stát již nemusel inves-
tovat do údržby ani korunu. Zároveň by stát neztratil možnost 
areál zámku dál využívat, například jako ozdravovnu pro vojáky, 
veterány, policisty nebo hasiče, pro jednání ministerstev, vlády či 
pro mezinárodní konference. Připomínám, že zámek Štiřín leží 
jen 40 kilometrů od Letiště Václava Havla.

Pane ministře, vyzývám Vás tímto otevřeným dopisem, abyste 
se s námi začal bavit a společně jsme našli dobré řešení. Jen Vy 
jakožto ministr financí můžete odvrátit schylující se skandál, který 
poznamená náš kraj i republiku už navždy. V kauze Štiřín se akti-
vuje celá občanská společnost v našem okolí včetně významných 
osobností a médií. Prosím o Vaši brzkou odpověď.

S pozdravem,

Ing. Pavel Čermák
starosta obce Kamenice

Krátce  
ze zastupitelstva  
a rad obce Kamenice
Krátce z rady a zastupitelstva obce Kamenice

29. 11. 2023

Rada obce Kamenice schválila
- rozpočet příspěvkových organizací pro rok 2024 takto:
• ZŠ dle předloženého návrhu
• MŠ dle předloženého návrhu
• KC - změna částky příspěvku od obce pro rok 2024 na částku 

3 485 000 Kč
• TS dle předloženého návrhu;
- střednědobý výhled rozpočtu příspěvkových organizací pro 
roky 2025–2026 takto:
• ZŠ dle předloženého návrhu

• MŠ dle předloženého návrhu
• KC dle předloženého návrhu
• TS dle předloženého návrhu;
- uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene a dohodu o umís-
tění stavby č. IV-12-6034337/VB/1 mezi obcí Kamenice a ČEZ 
Distribuce, a.s., smlouva IV-12-6034337/VB/1 -PY-Kamenice, 
Těptín-č.parc. 798/18 -KNN+SR. Věcné břemeno se zřizuje 
k pozemkům parc.č. 834/1 a 798/29 v kat. území Těptín, ve 
vlastnictví obce Kamenice.
- uzavření Dodatku č. 1 k Nájemní smlouvě na byt č. 11 o velikosti 
32,10 m2, Truhlářská č.p. 855, v bytovém domě v Těptíně, s ná-
jemcem panem T. T., kde předmětem Dodatku č. 1 je prodloužení 
doby nájmu na dobu určitou od 1. 1. 2024 do 29. 2. 2024;
- uzavření Dodatku č. 1 k Nájemní smlouvě na byt č. 15 o veli-
kosti 31,50 m2, Truhlářská č.p. 855, v bytovém domě v Těptíně, 
s nájemcem M. K., kde předmětem Dodatku č. 1 je prodloužení 
doby nájmu na dobu určitou od 1. 1. 2024 do 29. 2. 2024;
- ceny vodného a stočného na kalendářní rok 2024, zpracované 
dle metodiky OPŽP, provozovatelem VHS - Vodohospodářská 
společnost Benešov s.r.o. IČ: 47535865 se sídlem Černoleská 1600, 
256 13 Benešov;

Podpisem se připojují:

prof. MUDr. Antonín Pařízek, CSc. 
Porodník a pedagog

prof. MUDr. Ladislav Vyklický, DrSc. 
Neurovědec a člen 
Akademie věd ČR

doc. Ing.arch. Patrik Kotas 
Architekt a pedagog

Ing. Petr Svěcený 
Sportovní moderátor
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- zveřejnění záměru prodeje části obecních pozemků parc. č. 743/3 
v k.ú. Ládví, parc. č. 614/6 v k.ú. Štiřín, parc. č. 676/1, parc. 
č. 817/1 a 766/9 v k.ú. Těptín. 

5. 12. 2023

Rada obce Kamenice schválila
- uzavření dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo č. 0018/2022 uzavřené 
se společností FK Bau a.s., IČ: 26503468 dne 23. 3. 2022, kterým 
se mění odstavec 1. čl. VII. Cenová ujednání, méněpráce ve výši 
-794 598,85 Kč bez DPH;
- uzavření dodatku č.1 k příkazní smlouvě č. 0020/2023 uzavřené 
se společností TDS BOZP s.r.o., IČ: 07669330 dne 22. 8. 2023, 
kterým se mění článek 3. odst. 3. 2. Smlouvy.

13. 12. 2023

Rada obce Kamenice schválila
- uzavření Dodatku č. 1 k Nájemní smlouvě na byt č. 9 o velikosti 
31,30 m2, ul. Truhlářská č.p. 855, v bytovém domě v Těptíně, 
s nájemkyní paní M. P., kde předmětem Dodatku č. 1 je prodlou-
žení doby nájmu na dobu určitou od 1. 2. 2024 do 30. 6. 2024;
- uzavření dodatku č.1 ke smlouvě o dílo č. 0262/2023 uzavřené se 
společností 4STAV s.r.o.,  IČ: 08179328 dne 16. 11. 2023, kterým 
se mění Doba plnění díla a Cena díla; 
- uzavření smlouvy o spolupráci při modernizaci zastávkové-
ho informačního systému na území Středočeského kraje mezi 
Integrovanou dopravou Středočeského kraje, IČO: 05792291  
a obcí Kamenice, kde předmětem smlouvy je realizace výměny 
stávajících označníků na zastávkách autobusové dopravy za nové, 
vybavené nízkoenergetickými informačními panely s technologií 
E-Paper. Jedná se o zastávky Kamenice - Ládví, Nová Hospoda 
a Olešovice - vše směr Praha. Částka za provoz jednoho označníku 
nepřekročí 10.000,- Kč/rok;
- žádost vlastníka nemovitosti paní L. K. o rozložení příspěvku 
na kanalizaci ve výši 50.000,- Kč do dvou splátek, první splátka 
ve výši 25.000,- Kč bude splatná do 31. 12. 2023, druhá splátka 
ve výši 25.000,- Kč bude splatná do 30. 6. 2024;
- Program na podporu sportovních, kulturních a volnočasových 
aktivit;
- uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti č. 
IV-12-6029208/1 Štiřín, Želivecká, rNN, kNN - parc.č. 220/2, 
mezi obcí Kamenice a ČEZ Distribuce, a. s., IČ: 24729035. Věcné 
břemeno se zřizuje k pozemku parc. č. 216/1 v kat. území Štiřín, 
ve vlastnictví obce Kamenice; 
- ukončení nájemní smlouvy na byt č. 4 ze dne 20. 2. 2023 s ná-
jemkyní paní V. P. dohodou ke dni 15. 12. 2023;
- uzavření Nájemní smlouvy na byt č. 7 o velikosti 50,80 m2 
v bytovém domě v Těptíně, v ul. Truhlářská č.p. 855 mezi obcí 
Kamenice jako pronajímatelem a nájemkyní paní V.P., 25168 Ka-
menice, za nájemné ve výši 9.144 Kč/měsíc + zálohové a paušální 
platby za služby/měsíc s účinností od 16. 12. 2023 do 30. 6. 2024 
s možností prodloužení smlouvy;
- zveřejnění záměru směny části obecních pozemků p.č. 731, 
p.č. 743/1, vše v k.ú. Ládví a směny části obecních pozemků 
p.č. 842/5 a 842/2 v k.ú. Těptín. 

Rada obce Kamenice vzala na vědomí
- výroční zprávu MŠ Kamenice za rok 2022–2023;
- zápis č. 12 ze dne 20. 11. 2023 a Zprávu Komise pro sport 
a kulturu za rok 2023;
- předložené návrhy řešení jednotlivých případů neoprávněně 
užívaných obecních pozemků.

Rada obce Kamenice schválila a pověřila
- pravidla pro poskytnutí finančního příspěvku na dopravu obědů 
potřebným seniorům a osobám se specifickými potřebami;
- pravidla pro poskytnutí finančního příspěvku na dopravu k lékaři 
seniorům a osobám se specifickými potřebami;
- poskytnutí finančního daru 5.000 Kč na asistenční službu spo-
lečnosti ZAJDOVKA s.r.o., IČ: 19252315;
- uzavření Smlouvy o spolupráci se společností ZAJDOVKA 
s.r.o., IČ: 19252315; 
- sociální pracovnici Bc. Kateřinu Kottasovou evidencí příspěvků.

6. 12. 2023

Zastupitelstvo obce Kamenice zřídilo, určilo a volí
- výbory Zastupitelstva obce Kamenice: Osadní výbor Těptín
- počet a složení členů výborů:
sedmičlenný Osadní výbor Těptín: Monika Dvorak, Stanislav 
Kalaš, Pavel Makula, Jan Pešek, Iveta Pešková, Josef Skružný, 
Jana Svobodová;
- předsedkyni Osadního výboru Těptín: Ivetu Peškovou.
Zastupitelstvo obce Kamenice schválilo
- rozpočtové opatření č. 9 v předloženém znění;
- rozpočet obce Kamenice pro rok 2024 v předloženém znění;
- uzavření Směnné smlouvy mezi obcí Kamenice jako a paní 
L. D. jako. Předmětem smlouvy je směna části pozemku parc. 
č. 519/3 „díl a“ – zahrada o výměře 11 m2 oddělený od pozemku 
parc. č. 519/3, zapsaném na listu vlastnictví č. 3086, v katastrálním 
území Ládví, pro obec Kamenice, za část pozemku parc. č. 752 
„díl b“ – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 11 m2 
oddělený od pozemku parc. č. 752 ve vlastnictví obce Kamenice, 
zapsaném na listu vlastnictví č. 10001, v katastrálním území Ládví, 
pro obec Kamenice. 
Zastupitelstvo obce Kamenice pověřilo
- Radu obce Kamenice ke schválení posledního rozpočtového 
opatření v roce 2023 dle skutečnosti. ZOK bude s rozpočtovým 
opatřením ROK seznámeno na prvním zasedání Zastupitelstva 
obce Kamenice v roce 2024.
Zastupitelstvo obce Kamenice vzalo na vědomí
- plnění cílů strategického plánů na každé z karet indikátorů;
- zprávu o činnosti Komise pro sport a kulturu za rok 2023.
Zastupitelstvo obce Kamenice neschválilo
- návrh obsahu změny územního plánu Kamenice zkráceným 
postupem od navrhovatele pana V.S. Těptín, Jílovská dle přílohy 
č. 1 tohoto materiálu.
Zastupitelstvo obce Kamenice souhlasilo 
- se zpracováním „Komplexní dopravní studie pro obec Kamenice“ 
a pověřilo radu organizací veřejné soutěže na zhotovitele studie;
Zastupitelstvo obce Kamenice vzalo na vědomí 
a zvolilo
- rezignaci předsedy finančního výboru Mgr. Romana Dziad-
kiewicze;
- předsedou finančního výboru Ing. Pavla Šotolu.
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Přivítali jsme nejmladší občany 
Kamenice

Čtvrtou listopadovou sobotu se 
uskutečnilo slavnostní přivítání nových 
občánků obce. V obřadní síni Kamenice 
bylo přivítáno panem starostou Ing. 
Pavlem Čermákem celkem 11 občánků. 

Po zahájení byl připraven program písni-
ček a básniček, který pro nás nacvičily děti 
ze ZŠ Kamenice s paní učitelkou Zuzanou 
Štichovou.

Následoval proslov starosty obce. Dovo-
luji si ocitovat pár jeho slov: „Budeme jako 
komunita o to silnější o co bude silnější ka-
ždý z nás. Budeme tak pevní, jak dokážeme 
najít mezi sebou porozumění a ochotu si 
pomáhat. Kamenice může být pro nás a naše 
děti pevnou skálou v proměnlivém světě.“

Rodiče se zapsali do pamětní knihy obce 
Kamenice a byl jim předán pamětní list. 
Rodičům gratuloval i místostarosta obce 
Ing. Petr Valášek, který předal dětem dárek 
a maminkám květinu.

Chtěla bych poděkovat paní učitelce 
Zuzaně Štichové a dětem za vydařené vy-
stoupení, paní Petře Potužákové za zdoku-
mentování slavnostního dopoledne a podě-
kování i kolegům z kulturního centra.

Rodičům ještě jednou gratulujeme a dě-
kujeme všem za příjemnou atmosféru. 

Za kolektiv správního odboru
Iveta Cejnarová

Další vítání občánků plánujeme na 
podzim 2024. Přihlášky můžete po-
dávat na podatelně OÚ Kamenice. 
Podmínkou je trvalý pobyt dítěte 
v obci Kamenice a jejích osadách.
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Kamenice zavedla dálkové odečty vodoměrů 
aneb mějte přehled o své vodě

Zvolena byla technologie skupiny Suez využívající wize ko-
munikační protokol. Jedná se o technologii, která se v Evropě 
pro odečty měřidel používá více než 15 let. V České republice se 
pomocí této technologie odečítá více než 45 000 vodoměrů, např. 
v Ostravě, Brně nebo ve Vlašimi.

Přihlaste se do svého účtu dálkového odečtu

Na webových stránkách provozovatele www.vhsbenesov.cz 
klikněte vpravo nahoře na odkaz „Přihlásit k dálkovým odečtům“. 
Následně pod hlavním obrázkem klikněte na odkaz „Zřídit přístup 
k dálkovým odečtům“. Po vyplnění objednávkového formuláře 
odešlete žádost provozovateli. Ten vygeneruje unikátní přístu-
pové údaje, které Vám zašle zpět prostřednictvím emailu nebo 
doporučenou poštou, podle toho, co v žádosti uvedete jako pre-
ferovanou variantu. Jakmile od provozovatele obdržíte přístupové 
údaje, přihlásíte se jimi přes proklik na obrázek aplikace, který 
je umístěn pod již zmíněným odkazem „Přihlásit k dálkovým 
odečtům“. V uživatelském rozhraní si pak můžete změnit své 
heslo, vidíte veškeré údaje o spotřebě, údaje o měřidle a dále také 
nastavené upozornění (alarmy), které si můžete dle potřeby mě-
nit. Služba alarmů je pak poskytována ve 2 úrovních – standard 
a premium, přičemž premium rozšiřuje službu standard o asistenci 
provozovatele zpoplatněné dle platného ceníku provozovatele. 
Úroveň basic zahrnuje pouze přístup do uživatelského rozhraní 
bez možnosti alarmů.

Jak technologie funguje?
Systém spočívá ve vytvoření lokální přenosové sítě pomocí 

čidel osazených na vodoměrech a sběrných antén umístěných 
v na vyvýšených místech v obci. Čidla čtyřikrát denně vysílají 
informaci o spotřebě, antény pak přes GPRS síť nasbíraná data 
přenášejí na server k dalšímu zpracování.

Co přinesou dálkové odečty odběratelům?
Dálkové odečty odběratelům přinesou především vyšší komfort 

a nové možnosti řízení nákladů za vodu. Díky dálkovým odečtům 
budou odběratelům dostupná data o spotřebě vody přes webový 
portál, takže budou mít kdykoli a odkudkoli přehled o vlastní 
spotřebě a budou moci včas odhalit různé anomálie (protékající 
ventil bojleru, prasklé potrubí, chybně zapojený zavlažovací systém 
apod.). Případně budou moci využívat automatických upozornění 
na vysokou spotřebu či možný únik ve formě SMS nebo e-mail. 

Jak funguje upozornění na vysokou spotřebu?
Systém monitoruje denní odběr na odběrném místě. Pokud 

denní odběr odběrného místa přesáhne stanovený limit, informuje 

odběratele formou zaslání upozornění v sms zprávě na mobilní 
telefon a / nebo elektronickou poštou na emailovou adresu odbě-
ratele. Denní limit odběru může odběratel libovolně upravovat.

Jak funguje upozornění 
na možný únik?
Systém monitoruje pětiminutová minima průtoku na vodoměru 

odběratele po dobu 24 hodin. Následně dojde k vyhodnocení 
dat a v případě zjištění stálého průtoku vody přes vodoměr bude 
odběratel o nežádoucím stavu informován formou sms zprávy na 
mobilní telefon a/ nebo prostřednictvím elektronické pošty na 
emailovou adresu odběratele.           VHS Benešov a.s.

V rámci koncesní smlouvy probíhalo ve spolupráci 
s Vodohospodářskou společností Benešov a.s. od roku 
2022 osazování patních vodoměrů čidly dálkových odečtů 
v obci. Kamenice se tak připojila k řadě měst a obcí, která 
svým obyvatelům umožňuje technologicky vyspělou formou 
sledovat své odběry vody, využívat hlášeních o možném 
úniku vody, či překročení nastaveného limitu odběru. 

 

1. přihlášení

3. vstup do 
uživatelského účtu

2. vyplnění objednávkového formuláře

Nahoře: manuál přihlášení pro odběratele. Dole: uživatelské rozhraní
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Slušné vychování je nejlepší 
zárukou férového pracoviště

Naše Kamenice získala krásné třetí 
místo v celostátní soutěži Úřad na cestě 
k rovnosti. V tomto klání pořádaném 
Ministerstvem vnitra se obecní úřady 
a radnice snaží prokázat, že pracovní 
i osobní vztahy mezi muži a ženami 
jsou u nich fér a že stejně spravedlivě 
se chovají i k lidem navenek. Co ale 
spravedlnost v praxi znamená a jak 
zaručit, že to nebude jen prázdné 
slovo? Povídali jsme si s člověkem, 
který za správný chod našeho úřadu 
ručí. Do debaty jsme ve druhé části 
přizvali i sociální pracovnici Kateřinu 
Kottasovou.

Co vás vedlo se vůbec do soutěže 
přihlásit?

Řekli jsme si, že to bude takový průzkum 
bojem. Chtěli jsme si ověřit, jestli máme 
na úřadě nastavené mechanismy správně. 
Ukázalo se, že v principu ano.

Když se bavíme o rovnosti, vždy 
se tím myslí mezi mužem a že-
nou?

Není to jen o rovných podmínkách mezi 
gendery na pracovišti, ale v soutěži se po-
rovnává spousta dalších kritérií. Například, 
jak máme nastavenou rovnováhu mezi pra-
covištěm a domácností. Jedním z prostřed-
ků, jenž umožňujeme, je úprava pracovní 
doby nebo home office. Tím docilujeme 
větší rovnosti mezi zaměstnanci s dětmi 
a těmi bezdětnými. Počítáme s tím, že li-
dé mívají nemocné děti a snažíme se jim 
pomáhat.

Hodnotí se i početní poměr mezi 
muži a ženami na úřadě?

To by úplně nešlo, je potřeba zohledňo-
vat místní situaci. Třeba u nás je z celkem 
22 zaměstnanců úřadu 18 žen. Já jako ta-
jemník jsem sice muž, ale všechny vedoucí 
odborů jsou ženy.

Nedostáváme se tím k diskrimi-
naci mužů?

Rozhovor s tajemníkem obecního úřadu Jakubem Lapáčkem

Ne, protože všechna místa jsou u nás obsa-
zována v transparentním výběrovém řízení. 
V minulosti jsme potřebovali vedoucí kan-
celáře obce, ještě dříve vedoucí Stavebního 
úřadu. Hlásili se i muži, ale ty dvě ženy, 
které vyhrály, byly prostě objektivně lepší.

Vy jste předtím dělal tajemníka 
na Praze 5. Liší se prosazování 
rovnosti na takto velkém úřadě 
oproti naší Kamenici?

Není zásadní rozdíl v přístupu k lidem na 
úřadu, který má 300 zaměstnanců a tomu, 
který jich má 22. Celé je to o základní lidské 
slušnosti. Samozřejmě můžeme formulovat 
etické kodexy pro každou myslitelnou si-
tuaci, ale osobně si myslím, že stačí, když 
se člověk drží toho, co mu bylo vštěpováno 
od dětství. Nestrannost vůči pohlaví, rase či 
náboženskému přesvědčení máme už v zá-
koníku práce.

Myslíte si tedy, že není potřeba 
všechno do detailu ošetřovat, jak 
vidíme v případě iniciativ Evrop-
ské unie?

Je pravda, že když se podíváte na seznam 
bodů, které bylo potřeba vyplnit v rám-
ci soutěže, už na jeho délce je vidět, že se 

jedná o iniciativu Evropské unie. My napří-
klad nepotřebujeme speciální etický kodex 
ohledně sexuálního obtěžování, když už 
to je zakotveno v zákoníku práce. Pokud 
by někdo na úřadě harašil, mám dle mého 
názoru dostatek osobní a profesní integrity, 
abych proti němu rázně zakročil. To stejné 
bych mohl říct k pojmům jako „bossing“ 
nebo „mobbing,“ což jsou dnes módní 
termíny pro šikanu. Já chápu, že v pozadí 
nových opatření a doporučení jsou dobré 
záměry, ale problémem je jejich odtrže-
nost od praxe. Například „whistleblowing“ 
vnímám v praxi víc jako podporu bonzác-
tví než spravedlivou ochranu ohlašovatelů 
trestné činnosti. Máme podporovat atmo-
sféru nedůvěry na pracovišti? Já si myslím, 
že ne.

Nezníte mi jako úplný progresi-
vista.

To taky nejsem. Zdravý rozum mi v do-
nekonečna generovaných normách Evrop-
ské unie chybí. Každý rok se potýkáme 
s novými výmysly, které bychom měli im-
plementovat do našich životů až nakonec 
vznikají paskvily jako teď nejnověji novela 
zákoníku práce. Jakmile si přivyděláte „na 
dohodu“ víc než 17499 korun měsíčně u ví-
ce zaměstnavatelů, očekává se od vás, že 
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Sociální pracovnice Kateřina Kottasová:  
„Jsem tu pro Vás, abych Vám pomohla“

Pokud nastala jedna z těchto situací nebo máte jiný problém, který potřebujete řešit, 
neváhejte mě kontaktovat: telefonicky 733 683 134, e-mailem: kottasova@kamenice.cz 
nebo se s Vámi velmi ráda setkám osobně na obecním úřadu, v místě Vašeho bydliště, 
případně na neutrálním místě.

Společně posoudíme situaci, najdeme možná řešení, pomohu Vám zprostředkovat 
kontakt s dalšími zdroji pomoci (sociální služby, odborníci) a budu Vám oporou do 
finálního vyřešení.   

Služba je zdarma, samozřejmostí je anonymita, diskrétnost a mlčenlivost.

• Ocitli jste se v obtížné životní nebo finanční situaci? 
• Nevíte, na jaké sociální dávky máte nárok?  
• Máte zdravotní potíže a potřebujete pomoci v běžném životě?  
• Nevíte si rady s vyplněním formulářů? 
• Hledáte pomoc s péčí o své blízké?  

se sami půjdete ohlásit. Nebo třeba když 
někdo odpracuje alespoň 20 hodin týdně 
za kalendářní měsíc, vzniká mu nárok na 
dovolenou. Byrokratizace, stále náročnější 
vykazování činností, nedostatek ohledu na 
to, jak vypadá reálný život, to mi na tomto 
trendu vadí.

Jak vypadal ceremoniál, během 
kterého jste za Kamenici přebíral 
ocenění?

Konal se v Lichtenštejnském paláci na Kam-
pě. Oficiálně to bylo pod záštitou manželky 
prezidenta Evy Pavlové a ministra vnitra 
Víta Rakušana, i když oni místo osobní 
účasti poslali zdravice. Já jsem byl hlavně 
rád, že jsem mohl potkat spoustu kolegů 
z oboru.

Soutěž potvrdila, že to máme 
v Kamenici nastavené správně. 
V jakém ohledu byste tedy chtěl 
náš úřad dál zlepšovat?

Netýká se to sice genderové rovnosti, ale 
z mého hlediska je to nadmíru potřebné. 
Chtěl bych, aby Kamenice přejala větší 
množství agend od naší obce s rozšířenou 
působností, tedy od Říčan. Nechci se niko-
ho dotknout, ale jestli si naši občané mají 
vyřizovat své záležitosti rychle a hladce, tak 
prostě nemohou strávit celý den na cestě 
do Říčan a zpátky a být závislí na tamních 
úřednících. 

O jaké agendy se jedná?

Už před dvěma a půl lety jsme žádali o de-
legování vodoprávní agendy ochrany život-
ního prostředí na nás, protože těch vodních 
ploch máme opravdu hodně, budujeme ka-
nalizaci a taky se potýkáme s lidmi, kteří 
nelegálně vypouští obsahy svých jímek. Ta-
hle agenda taky přímo souvisí s jakoukoli 
výstavbou. Stejně jako agenda územního 
plánování. Další oblast, kterou jsme chtěli 
vzít na sebe, jsou osobní doklady, abychom 
nemuseli kvůli nové občance jezdit do Ří-
čan. Nebylo nám bohužel vyhověno. 

Vraťme se ještě k soutěži. V ní se 
hodnotilo i vystupování radnice 
navenek. Co se tím myslí?

Například, jestli máme nějaké sociální byty 
a jakým způsobem je obsazujeme. Vzhle-
dem k tomu, že jich má teď Kamenice jen 
14, nemáme speciální bytovou komisi, ale 
rozhoduje o nich Rada. Ta postupuje na 
základě doporučení sociální pracovnice 
a zaměstnanců Odboru správy majetku. 
Při obsazování bytů mají přirozeně přednost 
samoživitelé s dětmi, často se jedná o děti 
s nějakou formou postižení.

Zeptejme se přímo sociální pra-
covnice Kateřiny Kottasové, jak 
se snaha o rovnost projevuje v její 
činnosti.

(dále odpovídá již Kateřina Kotta-
sová) Za mnou chodí lidé s nejrůznějšími 
těžkostmi a já samozřejmě nerozlišuji, jaké-
ho jsou věku, pohlaví nebo národnosti. Sna-

žím se jim pomoci adekvátně jejich situaci. 
Buď se o to pokusím sama, nebo zapojím 
některou ze spolupracujících organizací, ať 
už je to psychologická pomoc, materiální 
sbírka, typicky potravinová banka, nebo 
právní poradenství zdarma. 

Nejčastěji vyhledávají pomoc se-
nioři? Jedná se častěji o muže, 
nebo ženy?

Seniorů je v tomto ohledu nejvíce, ale ne-
mohu říct, že by za mnou chodilo pro radu 
více mužů, nebo žen. Já osobně mám radost, 
že i díky Zpravodaji se o mne lidé v nesná-
zích postupně dozvídají a vůbec dostávají tu 
informaci, že u nás v Kamenici je za kým jít. 
První krok je překonat ostych a vybudovat 
si důvěru.

Možná je to nekorektní otázka, 
ale je rozdíl mezi seniorkami a se-
niory v ochotě svěřit se s problé-
mem?

Někteří muži mohou mít pocit, že je obtíž-
nější požádat o pomoc kvůli společenským 
očekáváním nebo přesvědčení o vlastní ne-
závislosti. Nicméně stejně tak i ženy mohou 
mít obdobné zábrany z různých důvodů. 
Podle mě je to velmi individuální a spíše 
otázka osobních preferencí, zkušeností a so-
ciálních faktorů než rozdíl mezi pohlavími. 
Pro některé lidi je ze všeho nejtěžší otevřít 
se. Nakonec jsou ale rádi, že se jim věnuji, 
a cítí úlevu.

Red
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Kulturní centrum: S novým rokem  
Vám nabízíme další zajímavý program

Ostatně pravidelně Vás o našich aktivitách informujeme nejen 
ve Zpravodaji a řada z Vás byla na některé z akcí, takže to můžete 
posoudit i z vlastní zkušenosti. Věříme, že jste prožili klidné a po-

kojné vánoční svátky a přivítali, někde více bujaře, někde méně, 
nový rok. Jsou před námi osobní i pracovní výzvy a před celým 
týmem Kulturního centra a knihovny velká motivace a odhodlání 
zajistit pro Vás opět profesionální služby. Pro kroužky, zájmová 
sdružení a  partnery prostory pro jejich akce, pro širokou veřejnost 
zajímavý a pestrý, nejen kulturní, program. 

V roce 2024 nám všem přejeme hodně zdraví a pohody a věří-
me, že u nás najdete vždy klid, pohodu, bezpečí a možnost prožít 
ideálně svůj volný čas.

Informace o Kulturním centru a knihovně a připravovaných 
akcích najdete na webu www.kckamenice.cz, Facebooku, 
ochotně Vám je sdělíme osobně u nás nebo můžete zavolat: 
731 045 466, 773 304 252. Samozřejmě nebude chybět ani 
pravidelný servis v každém vydání Zpravodaje. Jakub Hritz

Hned od začátku nového roku se po-
malu rozjíždějí pravidelné aktivity. Opět 
se začali v Kulturáku scházet senioři a pil-
ně hraji ping-pong, na rok 2023 navázaly 
tréninky atletiky a mažoretek, pokračuje 
sezóna tanečních, další krásné skladby již 
nyní nacvičuje Kamenický pěvecký sbor, co 
nevidět otevřeme další Kavárničku bezpečí, 
čekají nás v jednom týdnu hned dva plesy 
a vyprodaný koncert. Co den, to nejméně 
tři akce.

Legendární Tři sestry 
v Kamenici

Do kulturáku přijíždí kapela, která v ro-
ce 2023 oslavila 38 let na scéně, a bude to 
opravdový nářez. Těšte se na super muziku 
a litoměřickou punk-rockovou kapelu Sy-
nové výčepu jako předkapelu. Vstupenky 
mizí raketovou rychlostí, poslední kousky 
jsou k dostání osobně u nás na pokladně. 
Tak si pospěšte, abyste u toho mohli být 
s námi!

Reprezentační ples

Přípravy na Reprezentační ples obce Ka-
menice jsou v plném proudu. Pokud patříte 
mezi milovníky tance, noblesy a dobré hud-
by, určitě si zajistěte včas místa. V sobotu 
27. ledna totiž společně prožijeme báječný 
večer, zatančíme si za doprovodu kapely 
Repete, uvidíme v akci profesionální ta-
nečníky z Taneční školy Blanky Vášové, 
užijeme si vystoupení kamenických mažo-

Na přelomu ledna a února to rozjedeme ve velkém

retek a umění moderátora večera a zpěváka 
v jedné osobě, Vladimíra Hrona. Chybět 
nebude tradiční a bohatá tombola, takže si 
ještě navíc odnesete domů něco pěkného. 
Vstupenky zakoupíte v síti GoOut nebo 
osobně u nás. Srdečně Vás zveme!

Jestliže leden je na akce bohatý, únor 
bude doslova programový fičák. Čeká nás 
Společenský ples Strojmetalu, dvě celore-
publikové výstavy psů, v neděli 11. února 
kamenický Masopust (vizuál na zadní stra-
ně Zpravodaje, bližší informace na webu 
Kulturního centra a v příštím čísle), su-
per divadelní představení S pravdou ven 

a jedinečný swingový koncert. Kompletní 
přehled nejen lednového a únorového pro-
gramu najdete na www.kckamenice.cz, 
na Facebooku, ve vývěskách v rámci obce, 
ale také na www.goout.net, kde si můžete 
rovnou zakoupit vstupenky. Věříme, že si 
z nabídky vyberete a budeme se pravidelně 
setkávat v prostorách našeho Kulturáku.

S pravdou ven

Hned první divadelní představení roku 
2024 nabídne jedinečnou zábavu. Představ-
te si, že se blíží nejdůležitější den ve Vašem 

Rok 2023 je za námi a je na každém z nás, jak ho bude 
hodnotit. My v Kulturním centru a knihovně pozitivně. 
Proběhlo totiž u nás více jak 750 akcí: koncertů, divadel, 
výstav, komunitních setkání, soutěžních klání, exkurzí, 
pohádek a jiných aktivit pro děti, přednášek, besed s autory, 
tanečních soutěží, svateb, pravidelných setkání zájmových 
kroužků a seniorů. Ve spolupráci s obcí jsme otevřeli 
Kavárničku bezpečí pro seniory a připravili Den zdraví 
a sociálních služeb, v rámci informačního centra jsme pak 
každý den poskytovali servis pro návštěvníky.



12

životě. Vše máte pečlivě připravené, jste 
napevno přesvědčeni, že vás nemůže nic 
překvapit. Pak se probudíte s problémem, 
který Vaše plány totálně zboří. Ale nic není 
tak hrozné... Z každé bezvýchodné situace 
existuje cesta ven a vždy se objeví někdo, 
kdo Vám může pomoct. Když ale bude-
te doopravdy chtít! Ve skvělé konverzač-
ní přestřelce, která srší vtipem i podněty 
k přemýšlení, herecky excelují Petr Rychlý 
a Luboš Veselý. 

Swingování, které zažijete 
jenom jednou za čtyři roky

Je to tak. Rok 2024 je rokem přestupním, 
a tak nám nabízí o jeden únorový den více. 
Toho musíme náležitě využít a maximál-
ně si 29. února užít. Třeba ve společnosti 
swingového mága Ondřeje Havelky a jeho 
Melody Makers. 

Jako jedni z prvních budeme mít příle-
žitost zaposlouchat se do zcela nové kon-
certní show O lásce a jiných swingových 
běsech: láska má mnoho podob a stejně tak 
i písně o ní. 

Odjakživa se zpívá o lásce šťastné i ne-
šťastné, naplněné i zhrzené, roztoužené 
i zklamané, sladké i hořké a o lásce ke všemu 
možnému – k ženě, muži, vlasti či jazzu. 

Ve všech těchto podobách si ji vychutná-
me v okouzlující kolekci jazzových a swin-
gových kusů, v nichž vášeň zazní v prud-
kých fičácích a něha v melancholických 
kantilénách.        

Jakub Hritz

Přijměte pozvání do další kavárničky. 
Tentokrát se můžete těšit na setkání s vý-
živovou poradkyní Ing. Evou Hanzalovou, 
která se zaměří na stravování a výživu se-
niorů, vliv výživy na zdraví a nejčastější 
chyby, kterých se dopouštíme.  

„Jsem certifikovaná výživová poradkyně 
pro oblast preventivní výživy a výživových 
doplňků, mám za sebou jednoleté studi-
um klinické naturopatie a další vzdělávání, 
spolupracovala jsem s nemocnicí Motol na 
studii remise diabetu 2. typu a pro caterin-
govou společnost připravovala jídelníčky 
se speciální výživou,“ říká Eva Hanzalová 
a doplňuje: „Věřím, že s řadou praktických 
příkladů z mé dosavadní praxe bude po-
vídání pro seniory zajímavé a těším se na 
setkání s nimi.“ 

Besedu připravujeme ve dvou blocích po 
cca 40 minutách s přestávkou na přátelský 
rozhovor, osobní dotazy a samozřejmě kávu 
a domácí moučníky zdarma. Za nás slibu-

jeme, že se při pečení moučníků budeme 
držet tématu a připravíme je nejen chutné, 
ale také nutričně vyvážené. 

Bez Vás to ale nedáme. Pokud máte chuť, 
hledáte pohodu, chcete řešit co Vás trápí 
nebo jednoduše nechcete být doma sami, 
jsme pro Vás dobrou volbou. Budeme také 
rádi, pokud o kavárničce dáte vědět svým 
kamarádům, známým a přijdete společně 
třeba se svými sousedy. I tentokrát Vám na-
bízíme možnost dopravy na místo zdarma, 
kterou si můžete objednat na telefonním 
čísle 608 433 707.

Stejně tak velmi oceníme, když nám dáte 
zprávu, že víte o seniorovi, který potřebuje 
pomoct nebo se o ni bojí říct (osobní kon-
takt Kateřina Kottasová, tel.: 733 683 134, 
e-mail: kottasova@kamenice.cz).  

I o tom totiž naše kavárnička je: zajistit, 
aby byli všichni senioři v bezpečí.   

Kateřina Kottasová, Jakub Hritz 

Kavárnička bezpečí 
v úterý 16. ledna od 13:30 hodin 
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Prosinec v mateřské škole

Na začátku měsíce nás čekala Mikuláška nadílka, kterou pro děti 
z mateřské školy uspořádali žáci 9. A  ZŠ Kamenice. V převlečení 
za čerty, anděly a Mikuláše rozdali přítomným dětem mikulášskou 
nadílku. Mikuláš věděl o dobrých i špatných skutcích dětí, a tak 
musely děti slíbit, že se polepší, a přednesly připravené básničky 
a písničky.

V ten samý týden nás čekala ještě jedna návštěva, tentokrát to 
byl program „Poznej svého psa“, ve kterém se děti dozvěděly, jak 
se chovat při setkání s neznámým psem, jak se zachovat, pokud 
je pes agresivní aj.

Celý měsíc jsme se s dětmi připravovali na Vánoce, tvořili 
jsme různá přáníčka, dárky pro své nejbližší, peklo se cukroví. 
Nacvičovali jsme vánoční besídky, aby děti rodičům ukázaly, jak 
jsou šikovné a co všechno umí. 

A máme tu polovinu měsíce, čas, kdy se konají vánoční besídky 
pro rodiče, sourozence, babičky i dědečky dětí. Děti konečně 
mohou ukázat, co si za pomoci paní učitelek připravily. Každá 
třída měla připravené vánoční představení plné vánočních koled, 
písniček, básniček a pohádek pro své rodiny. V tyto dny nás v ma-

teřské škole navštívil i Ježíšek, který dětem přinesl nové hračky 
a didaktické hry do školky, každé dítě dostalo i malý osobní dárek. 
Vánoční besídky provázelo vánoční pohoštění a posezení spo-
lečně s rodiči. Děkujeme dětem ze ZŠ Kamenice za Mikulášskou 
nadílku, rodičům za účast na vánočních besídkách a těšíme se na 
spolupráci v novém roce 2024. 

Linda Vejmelková, učitelka MŠ Kamenice

Odlož mobil v knihovně
Starý vysloužilý mobilní telefon odložený v naší knihovně 
vám může přinést cenu, knihovně podporu. Třídění 
drobného elektrozařízení má smysl a environmentální dosah.

Kamenická knihovna se zapojila do projektu Odlož mobil 
v knihovně, který pořádá společnost ASEKOL a.s. ve spolupráci 
se Středočeským krajem. Smyslem projektu je rozšířit povědomí 
o tom, že je důležité třídit i drobný elektroodpad.

V kamenické knihovně bude akce probíhat od 2. 1. do 
2. 4. 2024. Veškeré vybrané mobilní telefony budou předány 
neziskové společnosti Remobil, z.s. která za každý odevzdaný 
mobilní telefon přispěje částkou 10 Kč na aktivity Jedličkova 
ústavu a škol. Zároveň zajistí předání všech odevzdaných mobil-
ních telefonů k odborné recyklaci nebo využití na náhradní díly, 
včetně likvidace osobních dat.

Navíc všichni, kdo do knihovny vysloužilý telefon přinesou, 
se mohou zúčastnit soutěže o poukázky na knihy v hodnotě až 
2000 Kč nebo jednu z více než 90 volných vstupenek pro pět osob 
do galerie nebo muzea ve Středočeském kraji! 

Chcete se zapojit?

Princip je jednoduchý, pokud máte doma vysloužilý mobilní 
telefon, tak ho donesete do knihovny a odložte do připraveného 
boxu. V případě, že se chcete zúčastnit soutěže o poukázky na 
nákup knih, tak je ještě potřeba vyplnit soutěžní lístek, který je 
k dispozici v knihovně. Soutěže se mohou zúčastnit jen osoby starší 
18 let. Pokud by se soutěže chtěly zúčastnit i děti, je potřeba, aby 
na soutěžním lístku byl uveden jejich zákonný zástupce.

Pohádkování s knihovnou: 
Dvanáct měsíčků

10. 1. 2024, 17:00 hod, 1. patro Kulturního centra

Známá pohádka vypráví příběh o zlé maceše a nevlastní sestře, 
které vyženou Marušku do mrazu splnit tři nesplnitelné úkoly: 
natrhat kytičku fialek, donést jahody a červená jablíčka. Jinak ji 
vyženou z chaloupky. Pomůže někdo laskavé Marušce a skončí 
pohádka dobře? 

Pro velkou oblibu, kterou si v minulých létech získala loutková 
představení divadélka Loutky v lese, budeme i v příštím roce po-
kračovat ve vzájemné spolupráci a Dvanáct měsíčku bude první 
ze série každoměsíčních pohádek.

Srdečně zveme všechny malé děti s rodiči do Kulturního centra 
strávit příjemný čas s pohádkou. 

S ohledem na velký zájem a omezené prostorové možnosti 
sálu, doporučujeme rezervaci místa telefonicky: 773 304 252, 
737 258 291, písemně: knihovna@kamenice.cz nebo osobně 
v knihovně. Podrobnější informace najdete na www.kckamenice.
cz nebo v knihovně. 

Těšíme se na Vaši účast!      Dagmar Walachová, knihovna

Díky Vám může vyhrát také naše knihovna. Nejúspěšnější 
knihovny získají v jednotlivých kategoriích dle počtu obyvatel 
finanční odměny v hodnotě od 5000–15 000 Kč na nákup knih, 
nebo pořádání osvětových akcí.

Vyhodnocení a předání výher proběhne 23. dubna 2024.
Věříme, že se zapojíte!        Dagmar Walachová, knihovna

Celý prosinec byl věnován čertům, Mikulášům a andělům, 
vánočnímu tvoření, vánočním besídkám, dopisům a těšení 
se na Ježíška.
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Zdravotnický 
kroužek na ZŠ

Od loňského října začal v naší škole 
„Zdravotnický kroužek – aneb zachraň, ko-
ho můžeš“. Kroužek máme každé úterý od 
15:00 do 16:00 v učebně 6. C. Děti se učí, 
jak reagovat v různých situacích, jak ošetřit 
možná zranění a že nejdůležitější je vlastní 
bezpečí. Zatím jsme nacvičili, jak správně 
zavolat RZS, jak na popáleniny, co dělat, 
když se někdo dusí, k čemu slouží tlakový 
obvaz a jak si ho vyrobit. Ale také jak ošetřit 
rány, odřeniny a zastavit krvácení. Kroužek 
navštěvují děti od 1. do 8. třídy a všechny 
jsou moc šikovné! Myslím, že každý z nás 
by si přál mít takového malého zdravotníka 
nablízku, když bude potřeba. A je skvělé, že 
takové děti mezi námi opravdu jsou.

Gabriela Kováčová

Zemřela paní učitelka Drahomíra Hladíková
Ztráty blízkých pokaždé zabolí a náš 

život je bez nich chudší, prázdnější... Dne 
25. listopadu 2023 navždy odešla ve vě-
ku nedožitých 89 let dlouholetá ředitelka 
ZŠ v Kamenici a všemi oblíbená vynikající 
učitelka, paní Mgr. Drahomíra Hladíková. 
Svým žákům předávala mnoho moudrosti, 
porozumění, pohody a lásky. Naučila je mít 
rád svoji zemi, český jazyk, literaturu a kul-
turu, především však stát se dobrými lidmi. 
Měla uznání pro každého. Ovlivnila tak celé 
generace dětí. Nechyběly jí totiž mimo-
řádná empatie, nadhled a vzácný cit. Na 
každém člověku vždy hledala jen to dobré, 
nikdy nikoho příkře nesoudila. V životě 
u ní nebyla vidět zloba. Uměla naslouchat 
a snažila se každému pomoci, povzbudit ho, 
dodat mu sebedůvěru. Byla to jedna z prv-
ních výjimečných osobností, které její žáci 
v životě potkali. Úžasným vzorem nebyla 
jen pro ně, ale i pro své kolegy. Naučila je 
jak děti učit, mít je rád, motivovat k tomu 

nejlepšímu, co v nich vězí a respektovat 
jejich osobitost i zvláštnosti. Svým vroze-
ným nadhledem a optimismem přispívala 
k dobré pohodě. Vlastně vždy a všude šířila 
jen moudrost, lásku, porozumění, toleranci 
a lidskost, a její žáci i přátelé ji ctili a milo-
vali. Bude nám všem moc chybět. Přede-
vším své milující rodině, kterou nade vše 
a vroucně milovala. Přejme si jen, co nejvíce 
se přiblížit všem těm dobrým vlastnostem, 
které měla. Byla to kantorka tělem i duší 
až do posledních chvil. Prožila nádherný 
a naplněný život, sama za to byla vděčná 
a se skromností a pokorou děkovala Bohu, 
že se dožila krásných chvil s těmi nejbližší-
mi, svými dětmi, vnoučaty a pravnoučaty, 
v nichž má své pokračovatele.

Jsem ráda, že jsem ji měla možnost po-
znat. Patřila k nejbližším a nejvýznamněj-
ším lidem v mém životě. Bylo pro mne 
proto potěšením se s ní setkávat a naslouchat 
jejímu dojemnému i vtipnému vypravování, 

které se člověku nikdy neomrzelo. Děkuji 
jí za vše, nikdy na ni nezapomenu.

S úctou a láskou Mgr. Vlasta Hart-
vichová, vděčná žákyně a kolegyně

Vzpomínka na 
loňské výpravy  
Turisticko- 
herního kroužku

Na první setkání a výpravu Turisticko-
-herního kroužku při ZŠ Kamenice přišlo 
12 přihlášených dětí z 3. až 7. tříd. Cílem 
se stal křížek - pomníček v Želivci a ne-
daleký geo poklad. Cestu přírodou mimo 
silnice nikdo přesně neznal. Chvílemi nás 
proto vedly děti bydlící nedaleko, chvílemi 
moderní GPS navigace. Krásné slunečné 
počasí nás provázelo přes posekané louky 
s balíky sena, několika houštinami i lány 
kopřiv a ostružiní. Zahlédli jsme pštrosy, 
zralé šípky, našli poklad a s malým zpož-
děním se ve zdraví všichni vrátili ke škole.

Jan Steinbauer

Dušičkové 
putování školní 
družiny 

V úterý 1.11. se všechna oddělení školní 
družiny vydala v čase pravidelné vycházky 
k Ringhofferově hrobce. Měli jsme jedineč-
nou příležitost prohlédnout si hrobku zblíz-
ka, díky vstřícnosti a ochotě paní Novotné 
z OÚ, která nám zapůjčila klíč k bráně. 
Pověděli jsme si zajímavosti o rodině Rin-
ghofferů. Každé oddělení družiny zapálilo 
svíčku a společně jsme položili věnec. Také 
jsme si připomněli význam Dušiček a pře-
četli si pranostiky, které se k tomuto svátku 
váží. Vycházku spojenou s návštěvou Rin-
ghofferovy hrobky si užily jak děti, tak paní 
vychovatelky, přestože panovalo typické 
dušičkové počasí.         Vychovatelky ŠD 
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Gymnasté už zase závodí
Po dlouhé pauze způsobené covidovými 

opatřeními a následným doháněním zameš-
kaných tréninků jsme letos konečně vyrazili 
na teamgymové závody.

V říjnu se naše týmy v kategoriích Muži 
I a Muži II, Ženy I a Ženy II zúčastnili 
říčanského Blue cupu.

Konkurence byla obrovská! Závod byl 
rekordně obsazen, obtížnost i provedení 
prvků skvělé, organizace perfektní, přesto 
s přibývajícím večerem pozornost divá-
ků mírně upadala. Při prvních dvojných 
saltech našeho týmu se v hale rozhostilo 
ticho. Naši junioři předvedli salta toporně 

s obraty (180-720 stupňů: jen představit si 
to dá práci:-D), dvojná salta skrčmo, dvojná 
salta s obratem 180 st. v prvním saltu a také 
přemet-salto přes přeskokový stůl.

Při takové obtížnosti jsou pády běžné 
a ty nás nakonec stály medaile. Smutek se 
ale nekonal, trenérka i gymnasti byli spo-
kojení s předvedeným programem. Vždy 
je co zlepšovat!

Juniorky vyrazily v listopadu do Písku.
Tyto dívky, které závodily jen v úplně 

nejmladší kategorii v době před Covidem, 
předvedly čistý program a vybojovaly zlaté 
medaile! Nyní už se všichni těšíme na Vá-
noce. Ukážeme své dovednosti a zazáříme 
na Vánoční gymnastické besídce a pak  si 
užijeme prázdniny a pořádný odpočinek.          

Monika Majerová

Sport Academy: ohlednutí a pozvánky
Začíná nový rok, a tak se sluší připo-

menout si, co se ve Sport Academy stalo 
v roce právě skončeném. Pro naši akademii 
byl rok 2023 rokem růstu. Jako už tradičně 
jsme se s mladými sportovci potkávali na 
trénincích florbalu, fotbalu, horolezení nebo 
všeobecně sportovní přípravky GYM Aca-
demy. Do svého portfolia jsme však přidali 
i mnoho dalších sportů a volnočasových 
aktivit. Zahrát jste si tak s námi mohli šipky, 
badminton, volejbal, basketbal i mnoho 
dalších sportů.

Rozšířili jsme také svou působnost, 
kromě tradičních lokalit, mezi které patří i 
Kamenice, nově působíme v Praze na Zbra-
slavi, na Šeberově, v Úvalech i na mnoha 
dalších místech. Celkem u nás holky a kluci 
v současnosti navštěvují téměř sto kurzů 
ve dvaceti sedmi lokalitách v Praze a okolí. 
Do naší rodiny Sport Academy jsme přijali 
celou řadu nových lektorů a trenérů, kte-
ří rozvíjí naše svěřence jak v pohybových 
schopnostech a dovednostech, tak v pozi-
tivním přístupu ke sportu i životu vůbec. 

Kromě pravidelných kroužků byly 
i v uplynulém roce nedílnou součástí našeho 
portfolia florbalové turnaje. Uspořádali jsme 
jich dohromady pět a na každém se před-
stavila více než stovka mladých sportovců! 
Ten poslední, zimní, proběhl v sobotu 2. 12. 
Jako už tradičně byl rozdělen na mladší a 
starší kategorii. Tu mladší ovládly Dolní 
Břežany, florbalisté z Kamenice ve společ-
ném týmu s Dolními Břežany a Strančice-
mi skončili pátí. Mezi staršími se radoval 
tým Psár, florbalisté z Kamenice společně 
se strančickými skončili osmí. Jako vždy 
šlo ale více než o výsledky především o to, 
aby si všichni dostatečně zahráli a turnaj 

užili. I díky mnoha úsměvům a spokojeným 
výrazům dětí i rodičů věříme, že se tento 
cíl podařilo splnit.

Velkou součástí naší práce v uplynulém 
roce byly i letní kempy, uspořádali jsme 
jich letos celkem osm a zúčastnily se jich 
stovky malých sportovců od předškolá-
ků až po starší školáky. Zahráli jsme si na 
nich nejrůznější míčové sporty, vyzkoušeli 
horolezení, vyráželi na výlety, koupali se 
v bazénu a užili si i mnoho venkovních 
pohybových aktivit.

Co nás čeká v roce 2024?

Blíží se začátek druhého pololetí a s ním 
i možnost přihlásit se do našich kroužků 
na druhou polovinu školního roku. V ně-
kterých z nich máme volná místa, proto 

neváhejte, přihlaste svého malého spor-
tovce a staňte se součástí naší akademie. 
Kompletní přehled kroužků a možnost 
on-line přihlášení naleznete na webu 
funacademy.cz/krouzky.

Pokračujeme i v pořádání turnajů, ten 
další nás čeká během jara.

A už teď se můžete přihlašovat na letní 
příměstské kempy, kterých chystáme opět 
celou řadu od několika turnusů všeobecně 
sportovních, přes šipkový a horolezecký 
až po ten pro předškoláky. Jejich přehled 
naleznete na webu funacademy.cz/camp.

Závěrem nám dovolte poděkovat Vám 
za přízeň v uplynulém roce. I v novém roce 
se těšíme na nová setkání na našich krouž-
cích, turnajích, kempech i dalších akcích se 
starými známými i úplně novými příznivci 
a členy naší akademie!                 Vít Voltr
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MCC Kros Štiřín vybral 140 tisíc 
korun na dobrou věc
Dobročinný běh pomohl dětem a matkám v Kambodži

13. ročník MCC Kros Štiřín máme za 
sebou. Třináctka přinesla nechvalně 
proslulou smůlu. Velkou shodou 
náhod jsme museli zvolit pro pořádání 
sportovní akce dost nešťastný termín. 
Byl totiž státní svátek, čtyři dny volna 
a většina lidí zvolila tomu odpovídající 
rodinný program. Přesto i tak vše 
dopadlo nad očekávání úspěšně.

Letošní ročník přinesl několik příběhů. 
Kompletní výtěžek z registrace závodníků 
putuje opět pro oblast péče o matku a dítě, 
zejména pro předčasné porody. Avšak le-
tos, v tom spočívá změna, jsme se rozhodli 
podpořit léčbu předčasně narozených dětí 
v perinatologickém centru Národním pe-

diatrické nemocnice v Kambodži. Vybrali 
jsme úctyhodných 140 000 Kč. Těsně před 
závodem se podařilo navázat komunikaci 
s atletickým oddílem v Kamenici, a byli 
bychom velmi rádi, kdyby v budoucnu náš 
závod byl i závodem kamenického atletic-
kého oddílu, který je dobře veden a má vel-
ký potenciál pro rozvoj pohybové aktivity 
dětí v širokém okolí naší obce.

A na závěr rekord. Od založení našeho 
krosu jsme publikovali, že máme kategorie 
od nuly do nekonečna. To znamená od 
těch nejmenších dětí, kterým v některých 
případech pomáhali absolvovat nejkratší trať 
závodu 50 m za ruku jejich rodiče, až po 
veterány. Letos padl rekord závodu, který 
se bude pravděpodobně těžko překonávat. 
Nejmladšímu závodníkovi s číslem 500 totiž 
bylo přesně na hodinu 14 dní. Na trať se 
s ním nevydal nikdo jiný, než jeho tatínek, 
náš dřívější ministr zdravotnictví (mimo-
chodem skvělý ministr), Adam Vojtěch. 
Ten přiletěl do porodnice U Apolináře 
podpořit svoji ženu a přivítat na svět svého 
syna už jako velvyslanec České republiky 
ve Finsku.

Rádi bychom poděkovali všem, kdo nám 
s akcí pomáhali, počínaje zastupitelstvem 
Kamenice, vedeného naším panem sta-
rostou Ing. Pavlem Čermákem, pod jehož 
záštitou se závod koná, přes naše těptínské 
hasiče až po všechny pilné pomocníky, letos 
dokonce i studenty z Kambodže. 13. ročník 
je úspěšně za námi a my již žijeme přípra-
vami na 14. ročník v roce 2024..

Pořadatelé MCC Kros Štiřín

Aby komplikacím nebyl konec, tak přes-
tože byl krásný slunný podzim, nejenže 
v den našeho závodu, ale téměř na hodinu 
přesně od 8 do 12 hod pršelo. Jsme stran 
počasí tradičně smolaři. Určitě kdybychom 
udělali akci na Sahaře, tak přijde průtrž mra-
čen. Ovšem navzdory těmto okolnostem 
přišly stovky závodníků se svým doprovo-
dem a tradičně na loukách mezi Štiřínem 
a Všedobrovicemi panovala skvělá nálada 
a zdravá závodní atmosféra.
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zici patří také odkaz J. A. Komenského. 
V roce 2023 jsme si připomínali 400 let od 
sepsání jeho nejznámějšího díla Labyrint 
světa a ráj srdce. Prohlídka muzea bude 
s průvodcem. V budově muzea v kavár-
ně Café Comenius je možno zakoupit si 
kávu, čaj či sníst vlastní svačinu. Prově-
řujeme možnost oběda. V odpoledním 
programu nás čeká návštěva výjimečné 
výstavy nejvýznamnějšího umělce ba-
rokního umění v Čechách Petra Brandla: 
Příběh bohéma, ve Valdštejnské jízdárně.
Přihlášky do 22. 1. 2024
Cena: 250,-/kameničtí 65+, 300,-/os. 
(v ceně vstup do muzea a na výstavu).
Platby: 22. 1. v 11 hod. v přísálí KC Ka-
menice.
Odjezd v 8.30 hod. od KC Kamenice. 
Společný návrat busem do 16 hod.

14. 2. Muzikál „Anděl Páně“ 
Už od podzimu se těšíme na tento muzikál 
v Hudebním divadle Karlín, ale vzhledem 
k obrovskému zájmu se nám podařilo za-
jistit vstupenky až na únor letošního roku.
Vstupenky jste již obdrželi jako vánoční 
dárek klubu.
Začátek představení v 19 hod.
Odjezd v 17 hod. od KC Kamenice, spo-
lečný návrat opět busem.

17. 2. Masopustní maškarní ta-
neční odpoledne
Pojďme se společně pobavit a zatančit 
si v sále hotelu Valnovka, kde pro nás 
bude hrát živá hudba všechny možné 
žánry a písničky na přání. Občerstvit se 
můžete z nabídky restaurace; úhrada se 
platí individuálně.
Začátek v 15 hod., do cca 18,30 hod. 
(s ohledem na spoje autobusu).
Přihlášky do 15. 2.
Cena: 100,-/os. (hudba). Platba na místě.

Přejeme všem našim kamarádům a pří-
znivcům Klubu seniorů „55+aktivní“ pev-
né zdraví a vše dobré po celý rok 2024! 
Věříme, že i ten letošní, devátý, rok naší 
činnosti se nám společně podaří prožít 
hezky a nezapomenutelně. Plán akcí 
jsme připravovaly společně s vámi, va-
šimi tipy a doporučeními a doufáme, že 
každý z vás si najde to, co ho bude zají-
mat, ať jsou to výlety, besedy, vzdělávací 
workshopy, tvořivé díly nebo sportovní 
aktivity.

Tabulku plánu akcí najdete na vývěsce 
u KC a také na webu v sekci Aktuality. 
U některých již máme termíny, proto si je 
v případě zájmu zapište do kalendáře, ať 
vám neuniknou. Plán akcí budeme v prů-
běhu roku doplňovat a aktualizovat. 
Těšme se na letošní společnou jízdu!

Jaké akce jsme pro vás připravily 
na leden a únor?

10. 1. Setkání nad fotografiemi 
z léta
Promítání fotografií z letního cestování 
a putování naší vlastí, kdy se podělíme 
o své zážitky s ostatními! Můžeme sdí-
let jak vzpomínky, tak se prostřednictvím 
fotek či videí na zajímavá místa podívat 
a nechat se inspirovat. Fotky posílejte 
Marii G. přes WhatsApp či mailem nebo 
své fotografie přineste na USB.
Přihlášky do 8. 1.
Sraz v 10 hod. v přísálí KC.
Cena: zdarma, občerstvení zajištěno.

16. 1. Kavárnička bezpečí
Do kulturního centra nás opět zve sociální 
pracovnice OÚ Kateřina Kottasová na dal-
ší posezení při kávě a na domácí mouč-
ník. Povídání bude tentokráte zaměřené 
na stravování a výživu seniorů, vliv výživy 
na zdraví a nejčastější chyby, kterých se 
dopouštíme. Přednášku povede zkušená 
výživová poradkyně Eva Hanzalová. 
Přihlášky do 15. 1.
Začátek ve 13.30 hod. v přísálí, max. 
doba 1,5 hod., program zdarma.

24. 1. Národní pedagogické mu-
zeum v Praze
Toto muzeum patří k nejstarším muzeím 
v České republice, je zaměřené na dějiny 
českého školství, pedagogiky, učitelstva 
a vzdělanosti. Ke stálé interaktivní expo-

21. 2. Prohlídka Senátu a Muzeum 
alchymistů a mágů Staré Prahy
Spojily jsme dvě akce do jedné, abychom 
využily možnosti našeho autobusu na 
celý den. Přijaly jsme pozvání senáto-
ra benešovského obvodu pana Zdeňka 
Hraby na návštěvu a prohlídku prostor 
Senátu s následnou besedou. Dopoledne 
projdeme s průvodkyní interiéry a místa, 
kam bychom se normálně nedostali. Poté 
proběhne beseda s panem senátorem 
na témata, která vás zajímají a bude pro 
nás připraveno i občerstvení. Po besedě 
se přemístíme na Jánský vršek, kde se 
v interaktivním Muzeu alchymistů a mágů 
Staré Prahy podíváme např. do labora-
toria Edwarda Kelleyho. Ponoříme se do 
tajů a receptů starých alchymistů pod mo-
ttem „K magii vede mnoho cest, od ní jen 
jedna jediná“. A v alchymistické hospůdce 
Kellyxír můžeme ochutnat podivuhodné, 
barevné a magické drinky. No nezní to 
tajuplně a lákavě? Věříme, že vás tato 
akce 2 v 1 zaujme.
Přihlášky do 14. 2. (do Senátu budeme 
potřebovat číslo vašeho platného OP)
Cena: 100,-/kameničtí 65+, 150,-/ostatní. 
Platba na místě.
Odjezd v 7.45 hod. od KC Kamenice. 
Společný návrat do 16 hod. 
 
Ohlédnutí za posledními akcemi 
roku 2023:
Druhou největší akcí roku bývá vždy vá-
noční večírek a jeho příprava mnohdy 
začíná již v létě, kdy my organizátorky 
přemýšlíme, čím bychom naše Senklu-
báky potěšily. Zaměstnáme tím spous-
tu lidí okolo, abychom společně oslavili 
Štědrý večer o pár dní dříve. Letos tím 
dnem byl 14. prosinec 2023. Ne všichni 
jsou o svátcích se svými rodinami, a tak 
se rodinou stáváme pro tuto chvíli my 
všichni členové našeho Klubu seniorů 

Klub seniorů při KC Kamenice



19

Naše poděkování 
Opět rádi děkujeme pracovníkům KC 

v Kamenici, na které se každoročně obra-
címe s prosbou o pomoc při zhotovování 
letáčků a propagaci na naši akci „Soused-
ské zpívání koled“.  Letos bychom ještě 
moc rádi poděkovali všem zúčastněným. 
Muzikantům, zpěváčkům a také našemu 
kameramanovi, který pokaždé pořizuje 
skvělý záznam z této akce. Velký dík patří i 
mladým rodinám, které přišly i se svými ra-
tolestmi, aby nás podpořili. Toho si opravdu 
vážíme, protože to bylo poprvé, co s námi 
zpívali i mladí sousedé. Přestože nám místo 
sněhových vloček na hlavy padaly kapky 
deště, neutekli jsme. Jen jsme zrychlili tem-
po a škoda, že nebyl čas na popovídání. Po 
odzpívání koled, někteří odešli a ostatní 
zamířili do hospůdky „U Partyzána“, kde 
jsme pokračovali ve zpívání. Personálu této 
restaurace také moc děkujeme. Ještě se nám 
nestalo, že bychom si zde nemohli posedět 
a zazpívat. A proto všem velký dík a přá-
ní pevného zdraví a všeho dobrého v roce 
2024. Těšíme se společně s vámi na příští, 
již 4. ročník „Sousedského koledování“.  

Lerchovi 

na Moravu a předali jí pozdravy a popřáli 
zvládnutí náročné životní situace. Roz-
dávaly se drobné dárky a dostalo se na 
každého. Úplně novou taneční aktivitou 
se chtěly pochlubit také naše děvčata. 
Postupně během programu zatancovaly 
čtyři tance, zvládly je všechny na jednič-
ku. Posledním tancem pozvaly všechny 
zúčastněné do kola. Drželi jsme se za 
ruce, propojili společenství a energii celé 
skupiny. V tomto kruhu jsme popřáli po-
žehnané svátky vánoční všem přítomným 
i těm, kteří tu s námi tentokráte nemohli 
být. 
Poděkování za spolupráci putuje do kul-
turního centra našim nejbližším kolegům 
a na obec za finanční podporu, ale také 
za to, že se s námi na vánočním večírku 
i aktivně podíleli na průběhu jeho progra-
mu. Poděkování patří restauraci Na Ryn-
ku za výbornou večeři a obsluhu a také 
sponzorům do Velkých Popovic, firmě 
Bonavita za pochoutky, které vždy potěší 
mlsné jazýčky. 

55+aktivní. A že jsme již velká a početná 
rodina, o tom žádná. Sešlo se nás skoro 
šedesát. Příprava se však vyvíjela jinak 
než obvykle. Nakonec snad vše dopadlo 
dobře, neboť se opět potvrdilo, že jsme 
dobrá parta. 
Do sálu za námi přišli členové KC Kame-
nice, za vedení obce místostarosta Petr 
Valášek a sociální pracovnice Kateřina 
Kottasová a zůstali s námi až do kon-
ce. A jaká byla nálada? Hodně jsme si 
povídali při kávě, vínu z Moravy, vánoč-
ce i cukroví, které byly výborné. Zpívalo 
se. Vyzpovídala jsem také organizáto-
ry zpívánek a sportovních aktivit, jak to 
vlastně bylo na samém počátku jejich 
vzniku. Vše nám připomněli, zavzpomínali 
jsme a víme, že to není jen tak, týden co 
týden připravit novou porci písniček, vý-
letů, promyšlených tras pro pěší túrky či 
kola. Všechny tyto pravidelné aktivity běží 
již svým vlastním životem. Následovalo 
shlédnutí našeho vzpomínkového videa, 
poté výtečná večeře. Volali jsme Marušce 

Kontakty na organizátorky klubu:

Hajdušková Marie, tel. 773 222 369, 
mail: hajduskovam@seznam.cz  
Grafnetter Marie, tel. 721 865 938, 
mail: marie.grafnetter@seznam.cz

Poděkování všem, kdo se podílí na zdár-
ném průběhu pravidelných aktivit, posí-
lají všichni spokojení Senklubáci. A my 
organizátorky si přejeme, aby i v dalších 
letech tahle parta byla soudržná, kama-
rádská, pomáhající si navzájem a zájem 
rodiny Senklubáků o akce, které pro vás 
připravujeme, byl stále velký. Těšíme se 
společně s vámi na všechny výlety a ak-
ce, které jsou v roce 2024 před námi. 
Držme si palce, aby nám sloužilo zdraví 
a byl všudypřítomný humor, optimismus 
a dobrá nálada.       Sepsala MH

Všechny aktuální informace k při-
pravovaným akcím a fotografie 
k akcím proběhlým najdete na webu 
www.kckamenice.cz - lišta Klub seniorů 
a na vývěsce u KC.



RYCHLÉ DODACÍ LHŮTY

ŽALUZIE
VLADISLAV STRAŠIL

tel.: 778 490 040 / www.zaluziesitenamiru.cz

ŽALUZIE

ŽALUZIE  -  SÍTĚ PROTI HMYZU  -  OPRAVY

Inzerce

Koupím vojenskou vzduchovku vz. 47, 35 či Slavia 631. 
Děkuji za nabídku. Tel. 721 112 733.



4LETÉ
GYMNÁZIUM
SULICE

OTEVÍRÁME

VYSOKÁ
JAZYKOVÁ

ÚROVEŇ

V LEDNU PRO VÁS CHYSTÁME DEN
OTEVŘENÝCH DVEŘÍ. KONKRÉTNÍ TERMÍN 
ZVEŘEJNÍME NA WEBOVÝCH STRÁNKÁCH ŠKOLY.

WWW.SKOLASULICE.CZ

Školní 343
251 68 Sulice - Želivec

INDIVIDUÁLNÍ  
RESPEKTUJÍCÍ 
PŘÍSTUP

INOVATIVNÍ
HYBRIDNÍ

VÝUKA

ZDRAVÝ
ŽIVOTNÍ
STYL

Osobně se mohou studenti a jejich rodiče s gymnáziem 
a jeho tvůrčím týmem seznámit 9. a 23. ledna 2024 v 17:30 
v Sulicích (Školní 343). Rezervujte si místo na info@skolasulice.cz.
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